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Geachte leden van de raad, 

 

 

 

De fractie van het CDA heeft op 12 juni 2019 schriftelijk technische vragen over de kadernota ingediend. 

 

Het proces van de kadernota voorziet niet in een ronde ‘technische vragen’, zoals bij de begroting en 

jaarrekening wel gebruikelijk is. Echter, omdat de technische vragen van het CDA vorige week al gesteld 

waren en de antwoorden mogelijk ook voor andere partijen nuttig zijn, beantwoord ik deze vragen 

schriftelijk. Zie hiervoor de bijlage.  

 

Technische (schriftelijke) vragen over de kadernota die wij deze week nog ontvangen, betrekken wij graag 

bij de commissievergadering over de kadernota op 19 juni 2019. Wij zullen deze vragen niet separaat 

schriftelijk beantwoorden. Daarbij speelt dat wij deze week– conform het afgesproken proces - uw 

technische vragen over de jaarrekening ontvangen en zullen beantwoorden.  

 

Ik vertrouw er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend,  

 

 

K.J. Walters  

Wethouder financiën 
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Technische vragen CDA Hilversum kadernota 2020 
 
Pag 3  

"er doen zich kansen voor die er in een laagconjunctuur niet zijn." Graag zien wij een overzicht van deze 

concrete 'kansen'? 

Deze algemene opmerking is in de paragraaf afdoende concreet toegelicht.  

 

Pag 3 

Kunnen wij inmiddels over de mei circulaire beschikken? Zijn er vermeldenswaardige effecten? 

De meicirculaire en een eerste inschatting van de effecten door de VNG zijn hier te vinden: 

https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/financiele-positie-

gemeenten/nieuws/meicirculaire-2019-accres-ontwikkeling-nader-geduid 
De specifieke effecten voor Hilversum worden nog in beeld gebracht.  

 

Pag 4.  

Over transities schrijft dit college over gezondheidszorg dat dit moet veranderen van bureaucratisch naar 

mensgericht. Is in Hilversum de gezondheidszorg bureaucratisch ingericht? Wij ontvangen graag een 

toelichting. 

Dit is een algemene opmerking over de gezondheidszorg in Nederland. 

 

Pag 5 

"er is meer geld nodig voor het goed uitvoeren van decentralisaties in het sociaal domein". Graag 

ontvangen wij een technische toelichting op welke programmaonderdelen dit van toepassing is. Graag 

incl. bedragen. (BUIG is bekend) 

Dit is een algemene opmerking, die hoort bij de brede inzet van VNG en G40. Zie ook de link bij ‘pag 3’. 

 

Pag 5 

Wat verwacht het college op het punt van de transities van de rekeningencommissie qua advies?  

De bedoeling van deze opmerking is een uitnodiging aan de rekeningencommissie voor een goed gesprek.   

 

Pag 6 

"bij een dreigend begrotingstekort als eerste het ambitieniveau wordt bijgesteld, of taken worden 

gereduceerd." Hoe definieert dit college een begrotingstekort? (verkopen van tafelzilver voorkomt een 

begrotingstekort, maar is dit wenselijk? U wilt in ieder geval de gemeentelijke lasten voor de burger niet 

verhogen) 

Van een tekort spreekt men als uitgaven groter zijn dan inkomsten. De verdere suggesties zijn politieke 

stellingen/vragen. 

 

 

Pag 7 

Er zijn zo'n 40 projecten in uitvoering. Kunt u ons een overzicht van deze 40 projecten geven? Zal de 

investering van 750.000 in extra projectleiders e.d. voldoende zijn? Hoe heeft u deze afweging gemaakt?  

Het overzicht is bijgevoegd. U leest abuis: wij reserveren geen 750.000 euro voor extra projectleiders, 

maar voor extra projectleiders, stedenbouwkundigen, planologen, verkeerskundigen en overige 

adviescapaciteit. Op p. 8 staat dat wij de capaciteit van de organisatie in lijn willen brengen met de 

projectenportfolio. De systematiek is op p 8 uitgebreid toegelicht. 

 

Pag 10 

U geeft aan dat de basis binnen de gemeente Hilversum nog niet op orde is en er verder aan het fundament 

moet worden gewerkt. Tegelijkertijd verwacht de burger veel van de gemeente qua dienstverleningen en 

staan er veel projecten en transities op de rol. Hoe gaat e.e.a. volgens u samen? 

Dat is een van de belangrijkste onderwerpen waar de kadernota over gaat.  

 

Pag 11 

Welke kernapplicaties dienen medio 2020/2021 vervangen te worden? 

O.a. de applicaties voor financiën, belastingen en het zaaksysteem. 

 

  

https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/financiele-positie-gemeenten/nieuws/meicirculaire-2019-accres-ontwikkeling-nader-geduid
https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/financiele-positie-gemeenten/nieuws/meicirculaire-2019-accres-ontwikkeling-nader-geduid
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Pag 12  

Twee ICT-strategieën: 'basis op orde' of extra investeren (waarmee o.a. self-service gerealiseerd wordt). 

Op deze pagina wordt scenario 'basis op orde' gekozen. Op p. 14 wordt gesproken over tijdelijk 

intensivering in capaciteit om o.a. self-service te ontwikkelen en implementeren, en op p. 13 is hier ook 

geld voor beschikbaar gesteld. In hoeverre stroken beide onderdelen van de kadernota? 

Dit is een terechte observatie, waarvoor dank. Het gestelde op pagina 12 is juist. Het gestelde op 14 is 

onjuist en moet geschrapt worden. 

 

Pag 15 

Hoe wordt een keuze gemaakt welk strategisch vastgoed wel of niet wordt verkocht? Is er in het algemeen 

iets te zeggen hoe deze keuze wordt bepaald? 

Dit is onderdeel van het nieuwe vastgoedbeleid. Daar lopen we nu niet inhoudelijk op vooruit. 

 

Pag 17 

Het kengetal van de netto schuldquote zoals weergegeven in de tabel t/m 2023 is nog exclusief 

investeringen zoals in het stationsgebied. De netto schuld zal met deze investering nog flink gaan stijgen, 

evenals andere toekomstige investeringen. De keuze voor de B categorie als norm kan leiden tot een 

schuldquote van 130%. De bandbreedte van de B categorie is erg ruim en 130% lijkt ons ongewenst. Wat 

is de maximale schuld quote waar u op stuurt voor de komende jaren?    

Dit is een politieke vraag. 

 

Pag 23 

Is een inkooptaakstelling door het niet indexeren van inkoopkosten verstandig beleid? Hoe denkt u dit 

waar te kunnen maken? 

Dit is een politieke vraag  

 

Algemene opmerking 

Het CDA mist een paragraaf over cultuur en de beoogde plannen en investeringen op dit terrein. Zijn er 

geen plannen van deze coalitie die kunnen leiden tot een begrotingswijziging? 

Dit is een politieke vraag  
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Bijlage projectenlijst 

 
 


